
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 5. září 2022 v 18:30 hod. v Brně, Matulkova 11, soutěžní sekretariát 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, J. Gurkovský, G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek (ředitel soutěží) 

Omluveni: M. Vojáček 

Host: V. Filipi 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

Akční plán rozvoje žen ve florbale 

Vypořádání připomínky v materiálu – členové KS se shodli, že vypořádání připomínky podané R VY a JC ze strany KRP 
není vhodné. Vyjádřením pochopení pro připomínku KRP dle názoru členů KS dává najevo souhlas s faktickým obsahem 
připomínky a pak její vypořádání přenechává jiné komisi. Za vhodnou formu vypořádání by členové KS považovali 
vyjádření ve smyslu, že připomínka se nijak netýká materiálu, k němuž je podána. Že tedy jde o zcela nové návrhy. které 
má připomínkující orgán podat kompetentním komisím. Proběhla diskuze k materiálu. Bez připomínek. 

Analýza stavu rozvoje regionálních složek 

Z materiálu nevyplývají žádné závěry pro KS. Členové KS tedy materiál prodiskutovali a nepovažují za nutné jakkoliv 
reagovat. 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Analýza přihlášek do soutěží 

KS vyslechla a vzala na vědomí informace ze strany Z. Mlčouška o počtech přihlášených družstev do soutěží ročníku 
2022/2023. Proběhla diskuse o důvodech a příčinách přihlášených družstev v kategorii juniorek, kde za posledních 16 let 
nenastal nárůst a o klesajícím počtu oddílů při rostoucím počtu družstev. 

Návrh spolupořadatele finále Poháru Českého florbalu 

Z. Mlčoušek a G. Kubíčková informovali členy KS o průběhu příprav finálového dne Poháru Českého florbalu, který se 
uskuteční dne 17. ledna 2022 v STAREZ ARÉNĚ (velká hala) v Brně. Jako spolupořadatele KS navrhuje tři místní oddíly, 
které spolu dlouhodobě spolupracují. Florbal Židenice, Sokol Brno I a TROOPERS. 

- Úkol: předložit návrh na zářiové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 12. 9. 2022 

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

KS projednala prvotní návrh termínové listiny ročníku 23/24. Vzhledem k novému formátu Poháru mistrů proběhne jednání 
s Komisí reprezentace a KEMAM, a proto se bude KS návrhem více zabývat na svém příštím jednání. 

Návrh důležitých termínů KS v roce 2023 

KS projednala návrh termínů pro rok 2023 ovlivňujících ligovou sezónu. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 10. 10. 2022 

Počet účastníků ligových soutěží 2024/2025 

Proběhla diskuze o možnostech vytvoření soutěže pro družstva U23. KS se bude materiálu věnovat i na svém říjnovém 
jednání. 

- Úkol: předložit materiál na říjnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 30. 9. 2022 



 

 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Informace o dosavadním průběhu soutěží 

Z. Mlčoušek a G. Kubíčková informovali KS o začátku pohárových a ligových soutěží. Členové KS vzali informace na 
vědomí. 

Žádost Sparty o povolení úpravy čísla dresu 

KS projednala žádost oddílu ACEMA Sparta Praha o povolení použití odlišného fontu čísla dresu jednoho hráče (č. 10). 
KS po krátké diskusi žádost schválila. 

- Úkol: informovat oddíl o rozhodnutí KS; 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 9. 9. 2022 

Termíny jednání KS 

Členové KS potvrdili navržené termíny dalších jednání KS pro první polovinu roku 2023. Navržené termíny jsou i nadále 
většinou pondělky – 9.1.; 6.2., 6.3, 3.4. a 9.5 (úterý). Jednání proběhnou v Brně. 

- Úkol: zadat termíny jednání do Kalendáře akcí ve FISu; 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 12. 9. 2022 

Dne 9. 9. 2022 zapsala G. Kubíčková  

Další jednání KS proběhne dne 3. 10. 2022 od 18:30 hod. v Brně. Jednání bylo ukončeno 20:24 hodin. 


